

Title (en)
Domestic appliance with fixing device

Title (de)
Hausgerät mit Befestigungsvorrichtung

Title (fr)
Appareil ménager doté d'un dispositif de fixation

Publication
EP 2341293 A2 20110706 (DE)

Application
EP 10196395 A 20101222

Priority
TR 200910052 A 20091231

Abstract (en)

The household appliance (20) has a housing (7) and a fastening device (9) which is connected with one side with a wall (8) and with another side with the housing to prevent tilting of the housing. A fitting panel is provided which is attached at the wall. The household appliance also has a contact arm which has a contact hook for a connection with the housing. A connecting element brings the fitting panel and the contact arm in connection with each other. The connecting element is a swivel joint.

Abstract (de)

Hausgerät (20), insbesondere Backofen, der ein Gehäuse (7) und eine Befestigungsvorrichtung (9) aufweist, welche, um das Umkippen des Gehäuses zu verhindern, mit einer Seite an einer Wand (8) und mit der anderen Seite mit dem Gehäuse (7) verbunden wird, mindestens ein Montageblech (1) aufweist, das an der Wand (8) befestigt werden kann, und für die Verbindung mit dem Gehäuse (7) einen Schließerarm (3) mit mindestens einem Schließerhaken (11) sowie ein Verbindungselement (2) aufweist, das das beschriebene Montageblech (1) und den Schließerarm (3) miteinander verbindet und deren Bewegung in verbundem Zustand gewährleistet.

IPC 8 full level

A47L 15/42 (2006.01); **D06F 39/12** (2006.01); **F24C 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 97/00 (2013.01); **A47L 15/427** (2013.01); **D06F 39/001** (2013.01); **F24C 15/083** (2013.01)

Cited by

CN112797448A; EP2743590A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2341293 A2 20110706; EP 2341293 A3 20171101; EP 2341293 B1 20200212; ES 2774812 T3 20200722; TR 200910052 A2 20110721

DOCDB simple family (application)

EP 10196395 A 20101222; ES 10196395 T 20101222; TR 200910052 A 20091231